

East Meets West: Importance of the role of Hong Kong in global geopark movement (27/5/2013 Rotary Club Tsimshatsui Luncheon Talk)

Our chairman, Dr Young Ng had delivered a talk at a luncheon meeting to the members of Rotary Club of Tsimshatsui on 27 May, 2013. He talked on the role of Hong Kong in the global geoparkmovement. He said that Hong Kong could act as a bridge between China and the western world by narrowing the gap created by their cultural differences. Such cultural differences generated misinterpretation of some geopark concepts and practices. It could lead to misunderstanding and creating both management and development problems in the geoparks of China. Dr Ng suggested ways Hong Kong could do to address these problems and helped China to develop better geoparks in the coming years. The talk entitled 'East Meets West: importance of the role of Hong Kong in global geopark movement' was very much welcomed by the Rotarians. Many questions from the floor were asked and tremendous interests were expressed.

東西相遇: 香港於世界地質公園運動之重要角色 (尖沙咀扶論社午餐演講 27/5/2013)

本會主席吳振揚博士於 5 月 27 日在尖沙咀扶論社午餐例會上發表題目爲 "東西相遇:香港於世界地質公園運動之重要角色"的演講。吳主席認爲,中西文化差異導致對地質公園一些概念及行爲上的誤解,影響中國地質公園的短、中、長期的管理及發展。香港擁有地理及中西文化上的優勢,可盡量發揮其橋樑作用,收窄中國與西方文化的差異,令中國地質公園的發展更爲完善,使中國於世界地質公園網絡的参與更爲積極、主動及有建設性。會員對主題甚感興趣,他們反應熱烈並踴躍發問。



Mr Alex Lai, President of Rotary Club Tsimshatsui, presenting souvenir to Dr Young Ng

尖沙咀扶輪社社長 Mr. Alex Lai 致送紀念旗予本會主席吳振揚博士